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De Utrechtse VVD krijgt signalen dat in de participatie en proces van Rijnenburg wederom 
wijzigingen hebben plaats gevonden. Op eerdere vragen is door de wethouder aangegeven dat 
het proces, zoals vastgelegd in onder andere het geamendeerde raadsbesluit, strikt wordt gevolgd. 
Daarom hebben wij de volgende vragen:  
 

1. Klopt het dat er een nieuwe projectmanager is? Zo ja, waarom en welke opdracht heeft 
deze meegekregen? 

 
2. Klopt het beeld dat door de projectorganisatie wordt gewerkt aan een voorkeursscenario, 

terwijl het raadsbesluit expliciet vraagt om het uitwerken van minimaal 4 specifiek 
omschreven scenario’s?  

 
3. Is het correct dat door de projectorganisatie een afwegingskader wordt opgesteld voor de 

beoordeling van inschrijvingen. Dit terwijl het raadsbesluit uitgaat van terugkoppeling van 
alle scenario’s aan de raad en de daarbij horende besprekingen en afwegingen? Zo ja, 
waarom is de raad hierin niet gekend? 

 
4. Is het procesverslag van de onafhankelijk procesmanager al gereed? Is het correct dat al 

begin oktober de sluitingsdatum was voor het aanleveren van informatie voor dit verslag? 
 

5. Wanneer is de wethouder voornemens om de minimaal 4 scenario’s voor consultatie aan te 
bieden aan de buurgemeenten, zoals door deze raad is opgedragen in een motie? 

 
6. Deelt de wethouder de mening van de VVD dat gezien eerdere bespreking in deze raad 

een proactievere communicatie van het college over wijzigingen en/of vertragingen in het 
proces rondom Rijnenburg van het college verwacht had mogen worden? Is de wethouder 
bereid om (toekomstige) ontwikkelingen die raken aan het proces rond Rijnenburg met de 
raad te delen? Zo nee, waarom niet? 

 
7. Kunt u toelichten wat wordt bedoeld met ‘Collegebesluit advies gemeenteraad’ en hoe dat 

zich verhoud tot ‘Gemeenteraad Utrecht besluit’? Zie de twee infographics hieronder: 
 
 
 
 



 
 
https://www.utrecht.nl/wonen-en-leven/duurzame-stad/energie/uitvoering-energiebeleid-en-
resultaten/duurzame-energie-in-rijnenburg-en-reijerscop/hoe-gaan-we-het-doen/ 
 

 
 
Terugkoppeling van de werkbijeenkomsten: https://www.utrecht.nl/wonen-en-leven/duurzame-
stad/energie/uitvoering-energiebeleid-en-resultaten/duurzame-energie-in-rijnenburg-en-
reijerscop/terugkoppeling-bijeenkomsten/ 
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